
Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  

z dnia 19 marca 2025 r. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz Wójt 
Gminy – p. Roman Trzęsimiech, Zastępca Wójta – p. Bogumiła Szychta, Skarbnik Gminy – p. 
Agnieszka Kostyk, Sekretarz Gminy – p. Ewelina Mulka 
 

Temat posiedzenia:  
1. Wnioski do budżetu Gminy. 

2. Projekty uchwał na najbliższą sesję. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

 

Przewodniczący przed rozpoczęciem punktu 1 obrad podkreślił iż budżet Gminy jest w dobrej 

kondycji finansowej patrząc na samorządy ościenne, które maja duże zadłużenia finansowe. 

Zwróciłem uwagę, że jestem zwolennikiem dalszej odpowiedzialnej gospodarki finansowej, 

która była realizowana w ostatnich latach nie zaciągając kolejnych zadłużeń i starając się 

pozyskiwać jak najwięcej środków zewnętrznych w tych trudnych obecnych czasach. 

Zauważono również iż wnioski składane przez Gminę Ryczywół niestety nie znajdują się na 

liście zadań z dofinansowaniami. 

 

 

Ad. 1  

Pani Skarbnik przedstawiała i omawiała po kolei wnioski do projektu budżetu i złożone już  

w 2025 roku gdzie przy każdym wniosku była dyskusja osób będących na komisji z 

głosowaniem, które wnioski są rekomendowane przez tą komisje do wpisania do uchwały 

budżetowej i omówienia na komisji wspólnej, która odbędzie się 21 marca 2025 r.   

 

Podczas omawiania punktu związanego z przebudową świetlicy w Tłu kawach i 

przedstawienie swojej opinii przez Radnego Leszka Malmura ustalono, że odbędzie się 

komisja wyjazdowa aby radni mogli zapoznać się z stanem technicznym obiektu oraz wizją 

aktualizacji projektu zgłaszanego przez radnego, a zarazem sołtysa Sołectwa Tłukawy. 

 

 

Ad. 2 

Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w Ryczywole.  

Komisja postanowiła, że pozostałe projekty uchwał zostaną omówione dnia 21.03.2025 kiedy 

to odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

 



Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Michał Mulka podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: Adrian Miler 

 

 

 


